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آگهى استفاده از حق تقدم 
موضوع ماده 169 لایحه اصلاحى قانون تجارت شرکت مهندسى الکترونیک و کامپیوتر به پژوه سهامى خاص ثبت شده به شماره 9591 شناسه ملى 10260306778 

در راستاى مصوبه مجمع عمومى فوق العاده مورخ 1397/12/18 مبنى بر افزایش سرمایه و تفویض اختیار عملى نمودن آن به هیئت مدیره و در راستاى رعایت ماده 169 
اصلاحى قانون تجارت بدینوسیله به اطلاع کلیه صاحبان سهام شرکت مى رساند مقرر گردیده سرمایه شرکت از مبلغ 1/731/180/000 ریال تا مبلغ 5/000/000/000 ریال 
منقسم به 500/000 سهم ده هزار ریالى از طریق واریز نقدى و یا از محل مطالبات حال شده سهامداران افزایش یابد، لذا حساب سپرده شماره 13721538/69 عهده بانک 
ملت شعبه بلوار سجاد به نام شرکت مهندسى الکترونیک و کامپیوتر به پژوه جهت واریز مبلغ ناشى از افزایش سرمایه اعلام مى گردد و هر یک از سهامداران که تمایل به 
حضور در افزایش سرمایه را دارند بایستى حداکثر ظرف مدت 60 روز از تاریخ نشر آگهى نسبت به استفاده از حق تقدم متعلقه (به ازاى هر سهم، 1/8882 سهم حق تقدم) 
اقدام و رسید مربوطه را تحویل امور مالى شرکت واقع در خ سجاد کوچه شماره 39 پلاك 106 تسلیم نماید و عنداللزوم در صورت استفاده از مطالبات سهامداران، نسبت 

به تعیین و تایید میزانى از مطالبات که مى بایستى به حساب افزایش سرمایه منظور گردد اقدام نماید. 
هیئت مدیره  بدیهى است پس از انقضاى مهلت مقرر، هیئت مدیره مى تواند سهام باقى مانده را به سایر متقاضیان واگذار نماید. 

آگهى دعوت مجمع عمومى عادى به طور فوق العاده نوبت دوم 
جلسه مجمع عمومى عادى به طور  فوق العاده نوبت دوم شرکت تعاونى منحله مسکن مهر محلى 61 اصفهان (در حال تصفیه)  راس ساعت 17 عصر  دوشنبه مورخ 98/01/19 در 

محل سالن اجتماعات امام على (ع) به آدرس: اصفهان – خیابان هزار جریب – بلوار کارگر – اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعى شهرستان اصفهان  تشکیل مى گردد.
لذا از کلیه اعضا دعوت مى شود با در دست داشتن کارت و یا دفترچه عضویت راس ساعت مقرر در محل مذکور حضور به هم رسانید و یا  وکیل / نماینده خود را کتباً معرفى نمایید.
ضمناً به اطلاع مى رساند که به موجب ماده 19 آیین نامه نحوه تشکیل مجامع عمومى تعداد آراى وکالتى هر عضو حداکثر 3 راى و هر شخص غیر عضو تنها یک راى خواهد بود و 
اعضاى متقاضى اعطاى نمایندگى مى بایست به همراه نماینده خود حداکثر تا تاریخ 98/01/18 در محل دفتر اتحادیه شهر فولاد حاضر تا پس از احراز هویت و تایید وکالت برگه 

ورود به مجمع را دریافت دارند. 
دستور جلسه:   1- گزارش هیئت تصفیه   2- تمدید مدت فعالیت هیئت تصفیه  3- انتخابات اعضاى هیئت تصفیه 

4- تصمیم گیرى در خصوص نحوه اعمال و دریافت جرایم اعضایى که نسبت به تسویه حساب خود با شرکت تعاونى به تعهدات خود عمل ننموده اند. 
5- طرح و تصویب حقوق و مزایاى مدیر و هیئت تصفیه 6- طرح و تصویب سایر مواردى که در صلاحدید مجمع عمومى عادى به طور فوق العاده شرکت تعاونى باشد.

داوطلبان تصدى سمت هیئت تصفیه موظفند حداکثر تا تاریخ 98/01/17 در روز هاى غیر تعطیل فرم داوطلبى را تکمیل و تحویل دفتر اتحادیه شهر فولاد به نشانى: اصفهان – 
بلوار کشاورز – حد فاصل سه راه سیمین و اتوبان شهید حبیب اللهى – طبقه فوقانى پلیس +10 نمایند.

 هیئت تصفیه شرکت تعاونى منحله مسکن مهر محلى 61 اصفهان (در حال تصفیه)     

تاریخ انتشار: 97/12/28

 

ادامه روند ناامیدکننده صلاح 
در لیورپول

روند ناامیدکننده «محمد صلاح» در بازى هاى اخیر 
خود با لیورپول همچنان ادامه دارد.هر چند لیورپول 
توانست با نتیجه دو بر یک فولام را شکست دهد و 
موقتاً به صدر جدول برسد، ولى همچنان پاى محمد 
صلاح به گل باز نشده است.محمد صلاح هفت بازى 
است که نتوانسته براى لیورپول گلزنى کند و این 
باعث شــده تا جایگاهش را در صدر جدول لیگ 
برتر از دست بدهد. صلاح در بازى برابر فولام تلاش 
زیادى کرد تا بتواند گلزنى کند و نمایش انفرادى هم 
داشت و بارها بدون اینکه هم تیمى هایش را ببیند، 
اقدام به زدن شوت کرد که باز هم در گل زدن ناموفق 
بود.این در حالى است که «سادیو مانه» توانسته به 
خوبى وظیفه صلاح در گلزنى را انجام دهد و گل هاى 
خوبى در بازى هاى اخیر براى تیمش به ثمر رسانده 
اســت.لیورپول باید بعد از تعطیلات باشگاهى، در 
خانه به دیدار تاتنهام برود و در ادامه دیدار دشوارى 

برابر ساوتهمپتون خواهد داشت.

یوفا براى رونالدو پرونده باز کرد
«یوفا» به خاطر حرکت مهاجم یوونتوس در دیدار 
برابر اتلتیکومادرید پرونده باز کرد.خوشحالى پس 
از گل کریستیانو رونالدو در دیدار برگشت یوونتوس 
برابر اتلتیکو مادرید از مرحله یک هشتم نهایى لیگ 
قهرمانان اروپا دردسر ساز شد. مهاجم پرتغالى پس 
از هت تریک پاسخ حرکت زشت «سیمئونه» را در 
دیدار رفت با حرکتى مشــابه داد. به همین خاطر 
یوفا براى بازیکن یوونتوس پرونده باز کرد.تصمیم 
یوفا مبنى بر محرومیت احتمالى رونالدو 21 مارس 
(پنج شنبه هفته جارى) اعلام خواهد شد.سرمربى 
اتلتیکو مادرید به خاطر حرکت زشت خود 20 هزار 

یورو جریمه شده بود.

واکنش «ندود» به جدایى «آلگرى»
نایب رئیس باشگاه یوونتوس درباره احتمال جدایى 
آلگرى واکنش نشــان داد. آلگرى پنجمین فصل 

حضور خود را در یوونتوس تجربه مى کند.
خبرهاى زیادى درباره جدایى آلگــرى از یووه در 
پایان فصل به گوش مى رســد. «پاول ندود» نایب 
رئیس یووه در واکنش به جدایى آلگرى گفت: چنین 
چیزى صحت ندارد. آلگرى با رئیس باشگاه به توافق 
رسیدند که فعلاً درباره تمدید قرارداد صحبت نکنند.

او ادامه داد: آن ها پیش از این تاکید کردند که تا تیم 
در فصل جارى به اهداف بزرگ خود نرســد درباره 
فصل بعد و آینده صحبت نکنند و به نظرم تصمیم 
درستى هم گرفته اند.یوونتوس در فصل جارى بعد 
از گذشت 27 هفته تن به شکست داد. یووه در هفته 
بیست و هشتم با دو گل برابر جنوا بازى را واگذار کرد.

سایت هلندى: 

ایران هنوز سرمربى ندارد 
«پول» تمام شده است

یک سایت معتبر هلندى به آخرین وضعیت تیم 
ملى فوتبال ایران اشاره کرد. فدراسیون فوتبال 
ایران هنوز بودجه لازم براى جذب یک سرمربى 
را ندارد و علیرضا جهانبخش و هم تیمى هایش 
هنوز بدون سرمربى هســتند. به دلیل بحران 
مالى در کشــور نفت خیز ایران، وزارت ورزش 
این کشور قادر به تأمین بودجه لازم براى جذب 
سرمربى تیم ملى این کشور نیست. تیم ملى 
فوتبال ایران از ماه ژانویه تاکنون بدون سرمربى 
بوده است. کارلوس کى روش، سرمربى پرتغالى 
بعد از حذف از جام ملت هاى آسیا از هدایت تیم 
ملى این کشور کناره گیرى کرد. وزارت ورزش 
ایران نام هایى چون ژوزه مورینیو، لورن بلان و 
یورگن کلینزمن را مطرح کرد که نیازمند منبع 
مالى زیادى است. هر چند مهدى تاج، رئیس 
فدراسیون فوتبال ایران اعلام کرده است اشاره 

به این نام ها یک شوخى بزرگ بوده است.

شفر به آلمان برگشت
سرمربى استقلال به کشورش بازگشت. وینفرد 
شفر، سرمربى استقلال صبح دوشنبه تهران را 
به مقصد آلمان ترك کرد. شفر دوم فروردین 
به تهران باز مى گردد.هم چنین با تصمیم کادر 
فنى تیم فوتبال اســتقلال، آبى پوشان از روز 
ســوم فروردین ماه تمرینات خود را دوباره از 
ســر خواهند گرفت تا براى مسابقات پیش رو 

آماده شوند.
آبى پوشان روز یک شنبه یک جلسه تمرینى 
برگزار کردند و با تصمیــم کادر فنى در مدت 
تعطیلى مسابقات، به تمرینات اختصاصى که از 
سوى بدنساز تیم براى آن ها در نظر گرفته شده، 

خواهند پرداخت.

مناظره آخر سالی
فغانی و قلعه نویی این بار در رادیو به جدال پرداختند

ســرمربى تیم فوتبال سپاهان و 
داور بین المللى فوتبــال ایران در 
یک برنامه رادیویى جدال رسانه اى 

هفته اخیرشان را ادامه دادند.
امیر قلعه نویى ســرمربى سپاهان اظهار 
کرد: ما ســپاهانى را تحویل گرفتیم که 
در دو سال گذشته سال خوبى نداشت. 
با اسناد مى گویم که از نظر هزینه اى تیم 
پنجم لیگ هســتیم. با مدیران سپاهان 
که صحبت مى کردیم برنامه اى سه ساله 
داشتیم زیرا بعضى تیم هاى لیگ برترى 
بودجه شان دو برابر ماست. ما یک بازى 
مهم داریم و اگر ببریم دوبــاره به صدر 
برمى گردیم. سپاهان و پدیده معادلات 
امروز را به هم زدند. من روز بازى با فولاد 
خیلى خوشحال بودم و انگار به من عیدى 
دادند، زیرا فوتبال مــا به این مکان هاى 
ورزشــى نیاز دارد. بازیکنان ما بیش از 

توان شان در زمین تلاش مى کنند.
او کــه در برنامــه «تهران ورزشــى» 
رادیو تهــران صحبت مى کــرد درباره 
داورى هاى لیگ برتر اظهار کرد: شــما 
آرشــیو مصاحبه هــاى مــن را ببینید. 
هیچ کس به اندازه من درباره مشــکلات 
داورى صحبت نکرده اســت. من درباره 

این مشکلات، حرف مى زنم و زمانى هم 
با آقاى نظرى صحبت کــردم که در آن 
زمان رئیس کمیتــه داوران بود. به آن ها 
گفتم درصدى از فروش بلیت ها را به داور 
بدهیم. من مى دانم که داوران ما شریف 
هستند و به فکر مشکلات آن ها هستم. 
مهرزاد معدنچى و نیکبخــت به خاطر 
دلگیرى هایشان علیه من خاطره گفتند. 
من گفتم که از داوران خاطره بد دارم، اما 
توهین نکردم. مثلاً از پنالتى هم خاطره بد 
دارم مثل پنالتــى مهدوى کیا در مالزى. 
کاش دوســتانى که حرف زدند، مطالعه 
مى کردند زیرا من فقــط گفتم خاطره 
بد دارم. آقاى ترکى گفتند که با اســناد 
حــرف مى زننــد، بیاینــد بگویند که 
اسنادشان چیست؟ من به وکیلم گفتم 
که مسائل حقوقى این مصاحبه را بررسى 
کنند.قلعه نویى افزود: خاطره اى را بگویم 
که آقاى کامرانى فر به من گفتند مشکلى 
بین فغانــى و هواداران تراکتورســازى 
است که من گفتم فغانى افتخار فوتبال 
ایران اســت و بعد از نشست خبرى هم 
از او حمایت کردم و ســعى کردم فضا را 
به گونه اى بسازم که این کدورت برطرف 
شــود. من نمى دانم چرا جامعه داورى 
واکنش نشان داد و این گونه برخورد کرد.

در ادامــه برنامه، علیرضــا فغانى روى 
خط آمد تا درباره جدال رســانه اى خود 

با قلعه نویى که در هفتــه اخیر رخ داد، 
مناظــره کنــد. گفت وگوى ســرمربى 
سپاهان و داور بین المللى فوتبال ایران 

به این شرح بود:
■ فغانى: شــما به من توهین کردید و 
گفتید قلدر خان فوتبــال ایران و من در 

جایگاهى نبودم که جواب شما را بدهم.
■  قلعه نویى: من گفتم از چهار تا داور 
خاطره بد دارم. فغانى هم ممکن اســت 
از من خاطره بد داشــته باشد. خاطره بد

 یعنى باعث شــده که قهرمانى تیمم از 
بین برود. این هجمه سایر داوران درست 

نیست.
■  فغانى: اگر پست اینستاگرامى داوران 
در حمایــت از من هجمه به شماســت، 
کارهاى شــما را چه مى توان نام گذارى 

کرد؟
■  قلعه نویى: من از ایــن چهار تا داور 
خاطره بد دارم. آقاى فغانى شما مصاحبه 
خودتان را بخوانید و ببینید که چه چیزى 

گفتید.

■  فغانى: خبرنگاران درباره پشت پرده 
پرسیدند و من هم گفتم درباره قلعه نویى 
حرف نمى زنم و فقط مى گویم هر کسى 
که از پشــت پرده فوتبال حرف مى زند 
خودش دو دســتى به فوتبال چسبیده 
است. همه داوران اشتباه مى کنند. مثلاً 
دیدار سپاهان و نساجى پنالتى سپاهان 
که بیرون از محوطه بود در داخل محوطه 

گرفته شد.
■  قلعه نویى: آن بــازى پنالتى بود و 
شما با بغض حرف زدید. داور یک پنالتى 
مقابل اســتقلال گرفت و برگرداند، اما 
اعتراض نکردیم. تنها ســود ما در دیدار 
استقلال و سپاهان بود که خالد شفیعى 
پنالتى کــرد و دو امتیاز ســود بردیم، 
آن هم اگر پنالتى گل مى شد. اگر صحنه 
خطاى خلیــل زاده را مى دیدید اخراج 
نمى کردید؟ یک بار من و شــما در بین 
دو نیمه در ورزشــگاه آزادى درباره یک 
بازیکن صحبت کردیم که بین خودمان 
بماند، ولى اگر خواستید تلفنى به خود 

شما مى گویم. شما که وجهه بین المللى 
دارید، خوب نیست که نگاه بالا به پایین 

دارید.
■  فغانى: من سعى مى کنم از این نقدها 
استفاده کنم و نگاه بالا به پایین نداشته 
باشم و سعى کردم همیشه با قلعه نویى 
محترمانه صحبت کنم. به هر حال شما 
همیشــه هجمه هاى خودتان را ایجاد 
مى کنید و مصاحبه ها را انجام مى دهید 
ســپس درباره گفتمان حرف مى زنید. 
اگر بنا به خاطره گفتن باشد سنگ روى 

سنگ بند نمى شود.
■  قلعه نویــى: در بــازى النصــر و 
تراکتورسازى یا پگاه و استقلال خاطره 
خوب دارم و خاطره گفتن با تهمت زدن 
و انگ زدن فــرق دارد. من گفتم خاطره 
بدى دارم و خاطره ام این بود که باعث شد 
قهرمانى ام از دست برود. امیدوارم مردم 
از فوتبال لذت ببرند. قبل از سال نو است، 
اگر کسى از حرف هاى من ناراحت شده 

من از او حلالیت مى طلبم.

فوتبال ایران

بنى تمیم: ثابت کردیم رسول خادم با افراد کوچک کار نمى کرددلارام وکیلى: مى خواهم جزو نفرات اصلى تیم ملى باشم
بانوى بسکتبالیست تیم گروه بهمن گفت: سال سختى را پشت سر گذاشتم اما اکنون با انگیزه و پر انرژى تلاش مى کنم که جزو نفرات 
اصلى تیم ملى باشم. دلارام وکیلى، بسکتبالیست در مورد آمادگى خود براى حضور در اردوى تیم ملى و مسابقات بین المللى گفت: 
سال خیلى سختى را پشت سر گذاشتم. در حالى که بازیکنان تیم ملى اردو و اعزام هاى مختلفى داشتند من به خاطر مصدومیت 
نمى توانستم در ترکیب تیم باشم، اما امسال پرانگیزه و با انرژى هستم و تلاش مى کنم که جزو نفرات اصلى تیم ملى قرار بگیرم. او در 
مورد انتخاب شایسته متشرعى به عنوان سرمربى تیم ملى پنج نفره گفت: خانم متشرعى را خیلى مى شناسم. سال هاى قبل در تیم 
ملى شاگردش بودم. گزینه خیلى مناسبى براى هدایت تیم ملى است و مى تواند خیلى موفق باشد. مخصوصاً در آمریکا مربیگرى 
کرده و دوره گذرانده است. بازیکن تیم گروه بهمن در مورد لیگ برتر بانوان گفت: امسال لیگ پویایى داشتیم. چند تیم خیلى خوب 
در لیگ بودند که رقابت نزدیکى داشتند. ما هم از ابتدا تیم را براى قهرمانى بسته بودیم و به پلى آف رفتیم. هرچند این رنگ مدال 

را دوست نداشتیم، ولى سوم شدیم.

دیدار حمید بنى تمیم سرپرست فدراسیون کشتى با پرسنل فدراسیون کشتى در محل خانه کشتى عبداالله موحد برگزار شد. در این 
دیدار حمید بنى تمیم ضمن تشکر از زحمات تمامى اعضاى فدراسیون کشتى که در چند سال گذشته با تلاش شبانه روزى موجب 
افتخارآفرینى کشتى در میادین بین المللى شدند، اظهار کرد: فدراسیون کشتى در مدت زمان شش سال گذشته به افتخارات فراوانى 
دست یافت که بسیارى از آن براى نخستین بار در تاریخ کشتى بود و به جز نتایجى که کشتى ایران در مجارستان داشت در سایر میادین 
موفق بودیم.سرپرست فدراسیون کشتى ادامه داد: در این مدت چهار ماهه که به عنوان سرپرست فدراسیون کشتى در خدمت کشتى 
هستم نیز سعى کردم با کمک همه همکاران تمامى برنامه ها را به نحو مطلوبى انجام دهیم و خوشحالم که به این هدف رسیدیم. بنى تمیم 
تصریح کرد: در این مدت چند ماهه که از حضور رسول خادم در کشتى محروم بودیم، به برخى از افراد که فکر مى کردند رسول خادم با 
آدم هاى کوچکى کار مى کرد، ثابت کردیم که تمامى افراد در فدراسیون کشتى و همکاران وى بزرگ هستند و کشتى کشور توانست 

به خوبى کارهاى خود را پیش ببرد.
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